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متن پرسش

سلام: این حرف سید جمال که گفته رفتم در غرب اسلام دیدم و مسلمان ندیدم و آمدم در شرق

مسلمان دیدم و اسلام ندیدم تا چه حد درست است؟ خیلی ها از این جمله این استفاده را میکنند که

کار اروپایی ها اسلام واقعی است و ما باید مثل اروپایی ها شویم. حتی آیت االله جوادی هم این جمله

سید جمال را در سخنرانی خود میفرماید و از کار مسلمانان گله میکنند.

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: سید جمال اگر چنین سخنی را گفته است، نظر به نظمی دارد که در آن زمان

در غرب در صحنه بوده است، وگرنه هرگز منظور او غفلت از برتری قرآن نسبت به سایر ادیان و سایر

فرهنگها نیست. البته اگر در این زمانه بود همان حرف را هم نمی زد. موفق باشید


